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Szanowny Pan
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INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie,

podczas zebrań w szkołach/przedszkolach przekazywana jest rodzicom informacja, że istnieje możliwość
wprowadzenia  nauki  hybrydowej  lub  zdalnej  m.in.  w  sytuacji  nieodpowiedniej  temperatury  w  salach
lekcyjnych. W powiązaniu z rekordowymi cenami energii cieplnej wielu rodziców jest zaniepokojonych tą
informacją  ponieważ  uważają,  że  miasto  Legnica  planuje  oszczędności  na  ogrzewaniu  placówek
edukacyjnych  i  przejść  na  tryb  zdalny  np.  w  części  okresu  zimowego.  Lekcje  zdalne  w mojej  opinii  to
ostateczność. Nieogrzewanie klas uważam za dopuszczalne tylko w sytuacji braku dostaw ciepła lub awarii
ogrzewania. Dlatego proszę o jednoznaczną informację czy Pan prezydent planuje lub dopuszcza przejście
na tryb zdalny placówek edukacyjnych w celu wygenerowania oszczędności.



Z poważaniem,

Maciej Kupaj


